
Geachte heren en dames, 

 

Kinderkoop? een verkapte vorm van mensenhandel? Heeft u zich daadwerkelijk in de materie 

verdiept? U zegt in deze dat mijn man en ik criminelen zijn die onze kinderen hebben gekocht? Wij 

zijn twee homoseksuele mannen die via de 'normale' weg geen kinderen kunnen krijgen. De wens 

was zo groot dat wij via een zeer liefdevol en ethisch traject en dus via commercieel 

draagmoederschap in de verenigde Staten onszelf de trotse ouders mogen noemen van onze eigen 

twee prachtige dochters.  Een weg die u zich niet kunt voorstellen, emotioneel gezien. Althans dat 

neem ik aan, aangezien u ons traject anders geen kinderkoop zou noemen.  

Het gaat trouwens ook om vele heteroseksuele ouders. Dit is geen enkel homoseksueel recht. 

Toegegeven, er zijn hoogstwaarschijnlijk vreselijke mensonterende zaken aan de hand in landen als 

China, India en Oekraïne. Iets waar we ook behoorlijk afstand van horen te nemen en waarvoor deze 

wet zou kunnen bestaan, indien aangetoond dat de betreffende agencies of klinieken er verkeerde 

methodes op nahouden. Maar dat geldt niet in het algemeen voor de Verenigde Staten. Ons traject 

met onze draagmoeder die we via een zeer toegewijde commerciële agencie hebben leren kennen 

was liefdevol, waardevol, oprecht en van ongelooflijk belang. Alle keuzes waren 100% in het belang 

van het kind of kinderen.  

De daadwerkelijke vergoedingen die een draagmoeder krijgt zijn niet zo hoog als menigeen denkt. De 

bureaucratie, de verzekeringen, de dokters, ziekenhuizen, klinieken en Staats-advocaten zijn 

degenen die er echt wat rijker van worden, maar er ook werk voor verrichten. De draagmoeder doet 

het belangrijkste: zij zorgt 9 maanden lang voor ons kind en doet dat vanuit liefde en 

weldoenerschap. Maar daar mag zij best iets voor krijgen. De dames worden niet uitgebuit. Ze 

worden zeer goed gescreend, hebben al kinderen, families, banen en geen schulden.  Heeft u ooit 

aan een Amerikaanse draagmoeder gevraagd hoe het is om draagmoeder te zijn en hoe het traject 

verlopen is? Ik stel voor dat u dat eerst doet, voor u conclusies trekt die ongegrond zijn en waarmee 

een wet in werking wordt gesteld die duizenden Nederlanders zal raken en kinderloos zal laten.  

Wij hebben het geluk ouders te zijn. Ouders van onze eigen kinderen. Wij zijn liefdevolle ouders zoals 

u ook wellicht bent. Als deze wet erdoorheen komt, zijn wij niet de crimineel, maar een wensouder. 

Net als iedereen in Nederland. Ik hoop dat u zal inzien dat uw beweegredenen voor deze wet niet all-

inclusive zullen zijn, maar de landen uitsluit die het wel voor elkaar hebben. Heel veel wijsheid 

gewenst. Zou u graag in een mondeling gesprek best willen vertellen hoe zo’n traject verloopt, want 

dat lijkt nu niet aan de orde te zijn geweest.  

Vriendelijke Groet, 

A. Samson 


